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Protokół Nr 25/2021 

zdalnego posiedzenia  

Komisji Strategii Rozwoju 

z 23 sierpnia 2021 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Strategii Rozwoju, p. Grażyna Kluge otworzyła zdalne 

posiedzenie Komisji Strategii Rozwoju Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

i przywitała Członków Komisji, a także pozostałych uczestników posiedzenia. Następnie 

sprawdziła obecność oraz stwierdziła wymagane quorum. 

 

Obecni członkowie Komisji:  

1. Grażyna Kluge - Wiceprzewodnicząca 

2. Paweł Czemiel 

3. Stanisław Gorczyca 

4. Sylwia Jaskulska 

5. Marcin Kazimierczuk 

6. Marcin Kuchciński 

7. Jolanta Piotrowska 

8. Grzegorz Prokop 

9. Jarosław Słoma 

10. Bożenna Ulewicz 

11. Henryk Żuchowski 

Nieobecni członkowie Komisji:  

Jolanta Szulc- Przewodnicząca  

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji poinformowała, że Członkowie Komisji otrzymali porządek 

posiedzenia. Następnie zapytała, czy są uwagi do otrzymanego porządku. W związku  

z brakiem uwag zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.  

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 9 członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 1.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja o realizacji Kontraktu Terytorialnego w roku 2020 w części dotyczącej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, przyjęta na posiedzeniu Zarządu 

Województwa w dniu 27 lipca 2021 r.  

4. Zaopiniowanie materiałów na XXIX sesję Sejmiku, w tym: 

 projektu uchwały w sprawie przyjęcia złożonego przez Zarząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego "Raportu okresowego nr XVIII z realizacji Strategii 

Warmińsko-Mazurskie 2030. Strategia rozwoju społeczno-gospodarczego  

w roku 2020 roku”, 

 projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nidzica części zadań zarządcy drogi. 

5.         Sprawy różne i wolne wnioski. 

6. Przyjęcie Protokołu Nr 24/2021 z 21 czerwca 2021 r. 

7. Zakończenie posiedzenia. 
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3. Informacja o realizacji Kontraktu Terytorialnego w roku 2020 w części dotyczącej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, przyjęta na posiedzeniu Zarządu 

Województwa w dniu 27 lipca 2021 r.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji oddała głos p. Lidii Wójtowicz, Dyrektor Departamentu Polityki 

Regionalnej, która korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawiła informację  

o realizacji Kontraktu Terytorialnego w roku 2020 w części dotyczącej Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, przyjętą na posiedzeniu Zarządu Województwa w dniu  

27 lipca 2021 r. 

Na wstępie Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej poinformowała, że ww. informacja 

obejmuje podstawy prawne jej sporządzenia, szczegóły zawarcia Kontraktu oraz aneksów, 

informacje ogólne na temat przedsięwzięć horyzontalnych, za których realizację odpowiada 

strona rządowa, a także szczegółowe dane na temat przedsięwzięć priorytetowych wskazanych 

w Kontrakcie Terytorialnym dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Zaznaczyła także,  

że przedmiotową informację przygotowuje minister ds. funduszy i polityki regionalnej, 

następnie jest ona przekazywana Radzie Ministrów oraz Zarządowi Województwa, który 

kolejno kieruje ją do Sejmiku Województwa. 

 

Kontynuując p. Lidia Wójtowicz omówiła procedurę, terminy sporządzenia informacji, a także 

treść Kontraktu wskazując, że umowa ramowa o nazwie Kontrakt Terytorialny dla 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego została podpisana 14 listopada 2014 roku. Ponadto 

dodała, że w 2020 roku doszło do podpisania między stronami kolejnego aneksu obejmującego 

dostosowanie treści kontraktów do zmieniających się warunków wdrażania regionalnych 

programów operacyjnych oraz spełnienie postulatów strony samorządowej  

co do uelastycznienia zasad gospodarowania środkami z budżetu państwa na finansowanie 

wkładu krajowego. 
 

W dalszej kolejności Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej wyjaśniła, że w Kontrakcie 

Terytorialnym przewidywane zaangażowanie środków publicznych w działania na rzecz 

rozwoju województwa warmińsko-mazurskiego wyniesie 18,8 mld zł, zaznaczając,  

że większość tych środków stanowią środki unijne, natomiast środki z budżetu państwa 

obejmują około 262 mln zł. 

 

Następnie p. Lidia Wójtowicz przedstawiła dane za lata 2017-2020 (dane za lata 2015-2016 są 

niedostępne) dotyczące wykorzystania środków z budżetu państwa w projektach realizowanych 

w ramach Kontraktu Terytorialnego dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz Europejskiego Funduszu Społecznego. 

W tym miejscu podkreśliła, że w 2020 roku, w przypadku dofinansowania projektów z EFS-u 

zostało wykorzystane ponad 94% środków z budżetu państwa, a w ramach EFRR-u 

wykorzystano ponad 93%. 

 

Kolejno omówiła przedsięwzięcia priorytetowe w podziale na obszary wsparcia (tj. transport, 

kultura, energetyka, B+R, edukacja, środowisko, zdrowie, rewitalizacja, sport) według wartości 

w milionach złotych oraz liczby przedsięwzięć. Dodała, że pod względem wartości Kontrakt 

Terytorialny zdominowały projekty transportowe, a następnie projekty z zakresu energetyki.  

Ponadto poinformowała, że strona rządowa odpowiada za 27 przedsięwzięć (co stanowi 56% 

łącznej liczby przedsięwzięć), a strona samorządowa za 21 przedsięwzięć (co stanowi 44% 

łącznej liczby przedsięwzięć). 
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Kontynuując p. Lidia Wójtowicz przedstawiła podział przedsięwzięć priorytetowych  

ze względu na źródła finansowania informując, że najwięcej środków pochodzi z Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, następnie z Regionalnego Programu Operacyjnego 

WiM, z Programu Operacyjnego Polska Wschodnia, z Instrumentu Łącząc Europę (CEF) oraz 

z dwóch programów krajowych finansowanych ze środków unijnych (Program Operacyjny 

Wiedza Edukacja Rozwój i Program Operacyjny Inteligentny Rozwój) oraz ze środków 

budżetu państwa.  

 

Kolejno Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej wymieniła 9 przedsięwzięć, z których 

realizacji zrezygnowano i wyjaśniła przyczyny rezygnacji, tj.: 

- 5 przedsięwzięć dla Portu Morskiego w Elblągu, 

- Budowa i Wyposażenie Centrum Nauki InnoPolice w Szczytnie, 

- Budowa Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w Powiatowym Zespole Opieki Zdrowotnej  

w Ostródzie S.A., 

- Centrum medyczne i przyrodolecznicze, 

- Kolejowe przedsięwzięcia multilokalizacyjne służące poprawie bezpieczeństwa  

na newralgicznych skrzyżowaniach linii kolejowych z drogami w województwie warmińsko-

mazurskim. 

 

Podała również 4 przedsięwzięcia z Kontraktu Terytorialnego, na które brak jest finansowania, 

tj.: 

-Rewitalizacja zamku Kapituły Warmińskiej w Olsztynie, 

-Budowa obwodnicy Dobrego Miasta w ciągu DK 51, 

-Przebudowa drogi krajowej DK 53 Leleszki – Jęcznik, 

-Budowa drogi krajowej DK 16 na odcinku Mrągowo – Orzysz – Ełk (z wyłączeniem 

obwodnicy Ełku). 

 

Ponadto p. Lidia Wójtowicz zwróciła uwagę, że 2 przedsięwzięcia, tj. Konserwacja i restauracja 

XIV-wiecznego zamku w Lidzbarku Warmińskim – perły architektury gotyckiej w Polsce – III 

etap, a także Remont i modernizacja stadionu lekkoatletycznego w Olsztynie Kortowo, zostały 

zrealizowane z tzw. innych źródeł. Pierwszy z projektów został sfinansowany ze środków 

Funduszy Norweskich i Europejskiego Obszaru Gospodarczego (EOG), natomiast drugi  

z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej (FRKF).  
 

Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej wskazała również przedsięwzięcia ze środków 

budżetu państwa, tj.: 

- Budowa Obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego, 

- Rewitalizacja linii kolejowej nr 353 na odcinku Iława – Korsze, 

- Budowa drogi krajowej DK 16 na odcinku Borki Wielkie – Mrągowo. 

 

W dalszej kolejności p. Lidia Wójtowicz podsumowała zaawansowanie realizacji 

przedsięwzięć priorytetowych (wg stanu na koniec 2020 roku) ujętych w Kontrakcie 

Terytorialnym dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego informując, że na 48 przedsięwzięć 

priorytetowych zostało zakończonych 6 przedsięwzięć (co stanowi 13% Kontraktu), w trakcie 

realizacji jest 27 przedsięwzięć (co stanowi 56% Kontraktu), natomiast do rozpoczęcia 

pozostają 2 przedsięwzięcia (co stanowi 4% Kontraktu). 

 

Następnie zaprezentowała dane dotyczące projektów strony samorządowej, które są w trakcie 

realizacji (łącznie 11 przedsięwzięć). Wyjaśniła, że z Programu Operacyjnego Infrastruktura  

i Środowisko na lata 2014-2020 finansowanych jest 6 przedsięwzięć, z Programu Operacyjnego 
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Polska Wschodnia 2014-2020 – 1 przedsięwzięcie, a z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 – 4 przedsięwzięcia. 

 

Podsumowując Dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej wskazała, że Kontrakt 

Terytorialny nie spełnia pokładanych w nim nadziei, ponieważ objęcie przedsięwzięcia 

Kontraktem Terytorialnym nie jest gwarancją zapewnienia źródła finansowania, a część 

postanowień pozostaje martwa.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała za przedstawiony materiał. Następnie otworzyła 

dyskusję zapraszając do zadawania pytań.  

 

Radna Bożenna Ulewicz na początku wypowiedzi poruszyła temat zdalnego trybu 

obradowania. Zdaniem radnej lepiej spotykać się w sposób konwencjonalny, za czym 

przemawiają m.in. problemy techniczne podczas bieżącego posiedzenia Komisji. Po raz 

kolejny wyraziła także swoje niezadowolenie z faktu, że obrady odbywają się nadal w trybie 

zdalnym.  

 

Następnie radna Bożenna Ulewicz zaznaczyła, że bardzo ubolewa, iż na bieżącym posiedzeniu 

Komisji nie zostanie poruszony temat dotyczący rozliczenia rozbudowy drogi wojewódzkiej  

nr 504 Pogrodzie-Braniewo. Dodała, że radni otrzymali informację o wszczęciu przez 

Marszałka Województwa kontroli w ZDW w Olsztynie w przedmiotowym zakresie,  

ale chciałaby dowiedzieć się, jakie wnioski zostały do tej pory wyciągnięte z przeprowadzonej 

kontroli.  

 

Radna Bożenna Ulewicz odniosła się także do wypowiedzi Dyrektor Polityki Regionalnej 

dotyczącej braku środków finansowych na realizację części przedsięwzięć w Kontrakcie 

Terytorialnym. Radna wskazała, że można posiadać fundusze, podając przykład inwestycji  

w Grunwaldzie, i również napotykać trudności.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji udzieliła głosu radnemu Henrykowi Żuchowskiemu, 

który nawiązał do wypowiedzi Dyrektor Polityki Regionalnej na temat funduszy otrzymanych 

z UE. Zwrócił uwagę, że UE nie dysponuje własnymi środkami, ponieważ są to składki 

członkowskie, które do unijnego budżetu wpłaca również Polska. W związku z tym prosił,  

aby nie mówić, że UE udziela wsparcia finansowego, ponieważ są to wspólne pieniądze państw 

członkowskich.  

 

Jako kolejny głos zabrał Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński, który zwrócił 

się do radnego Henryka Żuchowskiego, aby radny sprawdził, ile Polska otrzymała, a ile 

wpłaciła do Unii Europejskiej. Dodał, że zestawiając powyższe wartości widoczne są korzyści, 

które polska gospodarka osiąga w związku z członkostwem w UE.  

 

Następnie Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński skierował się do radnej 

Bożenny Ulewicz i wyjaśnił, że kompleksowa informacja na temat przeprowadzonej kontroli 

w ZDW w Olsztynie zostanie przygotowana na sesję Sejmiku i przedstawiona przez Marszałka 

Województwa. Nie chcąc uprzedzać faktów, p. Marcin Kuchciński zaznaczył jedynie,  

że przedmiotowa kontrola nie wykazała żadnych zastrzeżeń co do działalności Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała Wicemarszałkowi Województwa za wyjaśnienia.  
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Na zakończenie radny Henryk Żuchowski wskazał, że nie zgadza się z Wicemarszałkiem 

Województwa, p. Marcinem Kuchcińskim i jest zdania, że państwo polskie dużo więcej 

przekazuje, niż otrzymuje z UE.  

Wiceprzewodnicząca Komisji przeszła do głosowania (w programie konferencyjnym)  

nad uchwałą opiniującą Informację o realizacji Kontraktu Terytorialnego w roku 2020 w części 

dotyczącej Województwa Warmińsko-Mazurskiego, przyjętą na posiedzeniu Zarządu 

Województwa w dniu 27 lipca 2021 r.  

 

Za pozytywnym przyjęciem ww. Informacji głosowało 6 członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 4.  

 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 1 
 

4. Zaopiniowanie materiałów na XXIX sesję Sejmiku: 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia złożonego przez Zarząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego "Raportu okresowego nr XVIII z realizacji Strategii 

Warmińsko-Mazurskie 2030. Strategia rozwoju społeczno-gospodarczego  

w roku 2020 roku”; 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji poprosiła Zastępcę Dyrektora Polityki Regionalnej, p. Emila 

Walendzika o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Dyrektora Polityki Regionalnej, p. Emil Walendzik korzystając z prezentacji 

multimedialnej przedstawił członkom Komisji ww. Raport i na wstępie poinformował, że jest 

to osiemnasty dokument od początku prowadzenia procesu monitorowania strategii rozwoju 

województwa, a jednocześnie jest on pierwszym przedstawiającym wyniki realizacji Strategii 

Warmińsko-Mazurskie 2030. Strategia rozwoju społeczno-gospodarczego, przyjętej 18 lutego 

2020 r. uchwałą Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Nadmienił także,  

że przedstawione w raporcie dane dotyczą roku 2020 czyli pierwszego roku realizacji 

zaktualizowanej Strategii, co sprawia, że stanowi on diagnozę stanu wyjściowego i będzie 

punktem odniesienia w kolejnych okresach sprawozdawczych. Wyjaśnił, że w związku z tym 

Raport nie zawiera wniosków, które zostaną przedstawione dopiero w raportach za kolejne lata, 

ponieważ wówczas będzie możliwość dysponowania dłuższym okresem analitycznym.  

 

Następnie p. Emil Walendzik przedstawił zasady oraz tryb i harmonogram monitoringu 

Strategii zwracając uwagę, że jest on przeprowadzany corocznie, natomiast raport okresowy  

z realizacji Strategii przygotowywany jest nie rzadziej niż co trzy lata.  

 

Kolejno omówił trzy źródła danych, o które opiera się system monitorowania strategii (SMS), 

tj.: sprawozdawczość jednostek podległych Zarządowi Województwa Warmińsko-

Mazurskiego oraz organizacji czynnie uczestniczących we wdrażaniu działań w ramach 

Strategii, następnie analiza zmiany sytuacji społeczno-gospodarczej województwa prowadzona 

z wykorzystaniem określonego zestawu wskaźników (na podstawie danych m.in. ze statystyki 

publicznej Głównego Urzędu Statystycznego, Urzędu Statystycznego w Olsztynie, Eurostatu), 

a także barometry: społeczny, instytucjonalny, gospodarczy oraz lokalny (czyli badania opinii 

społecznej różnych środowisk na tematy istotne z punktu widzenia realizowanych celów 

Strategii).  
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Kontynuując Zastępca Dyrektora Polityki Regionalnej wskazał, że założono, iż realizacja 

Strategii rozwoju województwa będzie odbywać się w ramach 4 celów strategicznych  

(tj. Kompetencje przyszłości, Inteligentna produktywność, Kreatywna aktywność, Mocne 

fundamenty), a każdemu z nich będą odpowiadać po 3 cele operacyjne bezpośrednio 

podlegające monitorowaniu.  

 

W dalszej kolejności poinformował członków Komisji, że w 2020 r. zidentyfikowano 1580 

przedsięwzięć (projektów i inicjatyw), które przyczyniły się do realizacji Strategii, z których 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego wsparł ponad 20%.  

 

Następnie wymienił najważniejsze efekty realizacji Strategii zwracając uwagę, że w ramach 

projektów i inicjatyw zidentyfikowanych w ubiegłym roku uczestniczyło prawie 6 mln osób,  

przeszkolono w wyniku ww. działań ponad 94 tys. osób, natomiast w realizację tych działań 

zaangażowanych było ponad 90 tys. organizacji, w tym ponad 83 tys. firm, ponadto powstało 

ponad 1100 km nowej infrastruktury, a zmodernizowano jej ponad 800 km.  

 

Kontynuując temat syntezy realizacji Strategii p. Emil Walendzik wspomniał, że poszczególne 

cele operacyjne Strategii charakteryzują się różną wielkością realizowanych przedsięwzięć.  

W tym miejscu wskazał, że zarówno pod względem liczby realizowanych przedsięwzięć,  

jak i poniesionych na nie wydatków, zdecydowanie wyróżnia się cel operacyjny 4.2. Optymalna 

infrastruktura rozwoju, natomiast relatywnie najmniej projektów i inicjatyw wykazano w celu 

strategicznym 2 Inteligenta produktywność, przy czym należy zauważyć, że wydatki 

poniesione na cel operacyjny 2.1. Satysfakcjonująca praca, były drugimi co do wielkości  

w ramach całej Strategii. 

 

Kolejno Zastępca Dyrektora Polityki Regionalnej przedstawił analizę wskaźnikową realizacji 

Strategii w kontekście celu głównego, czyli osiągnięcia spójności: ekonomicznej społecznej  

i przestrzennej z regionami Europy. Poinformował m.in., że odnosząc sytuację w naszym 

województwie do innych regionów Unii Europejskiej, systematycznie nadrabiany jest dystans 

rozwojowy o czym świadczy relacja PKB per capita na Warmii i Mazurach w stosunku  

do średniej europejskiej w 2018 r., która kształtowała się na poziomie 49%, natomiast jeszcze 

w 2004 r. było to 39%. 

 

W przypadku spójności społecznej województwa p. Emil Walendzik podał, że uległa ona 

również poprawie, na co wskazuje m.in. wzrost wartości wskaźnika udziału aktywnych 

zawodowo w wieku produkcyjnym w ogóle mieszkańców regionu w wieku produkcyjnym  

(w 2020 r. jego wartość stanowiła 73% i w porównaniu do 2018 r. zwiększyła się o 1,4 p.p). 

 

Przechodząc do omówienia spójności przestrzennej poinformował, że jest ona monitorowana 

w Strategii za pomocą wskaźnika dostępności komunikacyjnej województwa, który 

przedstawia sumę średnich czasów dojazdu do Olsztyna z miast powiatowych województwa 

drogami oraz koleją. W tym miejscu wskazał, że w ostatnich latach niestety następuje 

stopniowy wzrost jego wartości, co niewątpliwie wiąże się z szeregiem trwających inwestycji 

zarówno na drogach, jak i liniach kolejowych, i związanych z nimi utrudnieniami w ruchu. 

Wyraził przekonanie, że dopiero po zakończeniu inwestycji możliwe będzie poznanie ich 

wpływu na skrócenie czasów przejazdu. 

 

Na zakończenie prezentacji Zastępca Dyrektora Polityki Regionalnej przedstawił 

najważniejsze wyniki uzyskane w ramach badań opinii za pomocą barometrów.  

 



7 
 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała Zastępcy Departamentu Polityki Regionalnej,  

p. Emilowi Walendzikowi za omówienie „Raportu okresowego nr XVIII z realizacji Strategii 

Warmińsko-Mazurskie 2030. Strategia rozwoju społeczno-gospodarczego w roku 2020 roku”. 

Następnie otworzyła dyskusję i zaprosiła do zadawania pytań.  

 

W związku z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie  

(w programie konferencyjnym) projekt uchwały w sprawie przyjęcia złożonego przez Zarząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego "Raportu okresowego nr XVIII z realizacji Strategii 

Warmińsko-Mazurskie 2030. Strategia rozwoju społeczno-gospodarczego w roku 2020 roku”. 

 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 4. 

 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 2 
 

 projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nidzica części zadań zarządcy 

drogi; 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie ww. projektu uchwały Dyrektora 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemara Królikowskiego, który 

poinformował, że Gmina Nidzica wyraziła chęć przejęcia realizacji zadań zarządcy drogi  

z zakresu letniego i zimowego utrzymania drogi wojewódzkiej nr 545 oraz drogi wojewódzkiej 

nr 604 w miejscowości Nidzica. Wyjaśnił, że przekazanie powyższych zadań nastąpi w trybie 

porozumienia. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji podziękowała za informację i poprosiła o pytania. W związku  

z brakiem pytań Wiceprzewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie (w programie 

konferencyjnym) projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nidzica części zadań 

zarządcy drogi. 

.  

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 10 członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 1. 

 

Uchwała Komisji stanowi załącznik nr 3 
 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji, p. Grażyna Kluge poinformowała, że do Przewodniczącej 

Komisji wpłynęło pismo Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego, w którym zwraca 

się z prośbą o wskazanie dwóch przedstawicieli Komisji Strategii Rozwoju do składu 

instytucjonalnego Warmińsko-Mazurskiego Forum Terytorialnego. Następnie 

Wiceprzewodnicząca Komisji odczytała treść przedmiotowego pisma i poprosiła o zgłaszanie 

kandydatur na członka oraz zastępcę członka Forum Terytorialnego. 

 

Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński zgłosił kandydaturę radnej p. Grażyny 

Kluge na zastępcę członka Forum Terytorialnego. 

 

Członek Zarządu Województwa, p. Sylwia Jaskulska zgłosiła kandydaturę radnej Jolanty Szulc 

na członka Forum Terytorialnego.  

 



8 
 

Radna Bożenna Ulewicz zwróciła uwagę, że temat kandydatur do Forum Terytorialnego nie 

był wcześniej sygnalizowany oraz wskazała, że ww. gremium funkcjonuje już od czerwca br.  

i według wiedzy radnej odbyły się już pierwsze spotkania. Następnie zapytała, czy zgłaszane 

osoby będą przedstawicielami Komisji, czy Sejmiku Województwa.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji wyjaśniła, że wybierane osoby będą przedstawicielami Komisji 

Strategii Rozwoju w składzie Forum Terytorialnego. 

 

W uzupełnieniu Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński poinformował,  

że w składzie Warmińsko-Mazurskiego Forum Terytorialnego znaleźli się także 

przedstawiciele Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Klubu Radnych PiS oraz Klubu 

Radych PSL.  

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie (w programie 

konferencyjnym) kandydaturę radnej Jolanty Szulc na członka Forum Terytorialnego.   

Za pozytywnym przyjęciem kandydatury głosowało 10 członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

W dalszej kolejności Wiceprzewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie (w programie 

konferencyjnym) kandydaturę radnej Grażyny Kluge na zastępcę członka Forum 

Terytorialnego. 

Za pozytywnym przyjęciem kandydatury głosowało 10 członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. 

 

6. Przyjęcie Protokołu Nr 24/2021 z 21 czerwca 2021 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji zapytała, czy są uwagi do Protokołu Nr 24/2021 z 21 czerwca 

2021 roku. W związku z brakiem uwag zarządziła głosowanie (w programie konferencyjnym).  

Za pozytywnym przyjęciem Protokołu głosowało 11 Członków Komisji, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodnicząca Komisji, p. Grażyna Kluge 

podziękowała za udział w obradach Komisji. Następnie zamknęła zdalne posiedzenie Komisji 

Strategii Rozwoju w dniu 23 sierpnia 2021 r.  

 

 

 

         Wiceprzewodnicząca Komisji 

              Strategii Rozwoju 

 

         Grażyna Kluge 

 

 

Sporządziła: 

 

Beata Kantolak 
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      Załącznik nr 1 do Protokołu Nr 25/2021 

        posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju  

                    w dniu 23 sierpnia 2021 r.  

 

 

Uchwała Nr 25/57/21 

Komisji Strategii Rozwoju  

Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2021 r.  

 

 
opiniująca „Informację o realizacji Kontraktu Terytorialnego w roku 2020  

w części dotyczącej Województwa Warmińsko-Mazurskiego, przyjętą  

na posiedzeniu Zarządu Województwa w dniu 27 lipca 2021 roku”. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm.) uchwala się, co następuje:  

 

§ 1. 

Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie opiniuje „Informację o realizacji Kontraktu 

Terytorialnego w roku 2020 w części dotyczącej Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 

przyjętą na posiedzeniu Zarządu Województwa w dniu 27 lipca 2021 roku”. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

    
 Wiceprzewodnicząca  

      Komisji Strategii Rozwoju 

 
  Grażyna Kluge 
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Załącznik nr 2 do Protokołu Nr 25/2021 

        posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju  

                    w dniu 23 sierpnia 2021 r.  

 

 

Uchwała Nr 25/58/21 

Komisji Strategii Rozwoju  

Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2021 r.  

 

 
opiniująca projekt uchwały w sprawie przyjęcia złożonego przez Zarząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego "Raportu okresowego nr XVIII z realizacji Strategii 

Warmińsko-Mazurskie 2030. Strategia rozwoju społeczno-gospodarczego w roku 2020 

roku”. 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm.) uchwala się, co następuje:  

 

§ 1. 

Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

     
 Wiceprzewodnicząca  

      Komisji Strategii Rozwoju 

 
    Grażyna Kluge 
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Załącznik nr 3 do Protokołu Nr 25/2021 

        posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju  

                    w dniu 23 sierpnia 2021 r.  

 

 

Uchwała Nr 25/59/21 

Komisji Strategii Rozwoju  

Sejmiku Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

z dnia 23 sierpnia 2021 r.  

 

 
opiniująca projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nidzica części zadań zarządcy 

drogi. 

 

 

Na podstawie § 31 pkt. 2 Statutu Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  

(Dz. Urz. Woj. Warm.- Maz. z 2016 r., poz. 4971 ze zm.) uchwala się, co następuje:  

 

§ 1. 

Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie opiniuje ww. projekt uchwały. 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Komisji. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

  
 Wiceprzewodnicząca  

      Komisji Strategii Rozwoju 

 
  Grażyna Kluge 

 

 
 
 
 
 
 
 
 


